
集團於早前公佈2016年中期業績，於回顧期內整體表現穩健，總營業額約為45.4億

港元，按年增長11.5%。純利為4,420萬港元，每股盈利為3港仙。 
 
展望未來，集團聯席主席徐建華先生表示集團未來會繼續尋找更多不同發展機遇，在鞏固本港
建造及物業發展業務的同時，集團將運用合作夥伴在國內的龐大資源網絡，積極參與投資國內
優質PPP項目，以及把握「一帶一路」政策在沿線國家的大型基建發展機遇，透過合作方式發
掘更多國內基建及海外物業發展的商機，令集團之業務逐步遍佈全球，躋身領先的跨國企業集
團行列。 



 

The Group’s 2015/16 Interim Results announced recently and recorded
a stable overall performance for the period under review with total revenue of approximately
HK$4.54 billion, representing a year-on-year increase of 11.5%. Net profit amounted to
HK$44.2 million. Earnings per share amounted to approximately HK3 cents.

Looking ahead, Mr. Xu Jianhua, Jerry, Co-Chairman, said that the Group will continue to
identify different development opportunities by consolidating its construction and property
development business in Hong Kong and leveraging the extensive resources and networks of
our business partners in the PRC. He also mentioned that we are also actively investing in
quality PPP projects in the PRC and will seize the opportunities presented by large-scale
infrastructure development projects under the ñBelt and Road Initiative.ò Through greater
cooperation, we believe we can unearth more opportunities for our infrastructure business in
the PRC and property business overseas and evolve into a leading multinational enterprise
with our focus on the Asia-Pacific region while expanding our presence globally.

 
 

集團於上月宣佈GT Winners Limited (由彭氏家族擁有)向中國新維投資收購其擁有的8.37

億股集團股份，每股作價1.08元，總代價為9.04億港元。另外於12月9日收購中國城市建設控
股所持的集團股份，現時GT Winners Limited持股量由原來8.5%增至74.98%，成為集團最大
股東。 
 

The Group made an announcement in last month, the GT Winners Limited,
which owned by the Pang family, had acquired all 837 million shares from New Way Strategic
Investment at the purchase price of HK$1.08 per sale share for a total consideration of
HK$9.04 billion. And on 9 December, GT Winners Limited also purchased the shares from
China City Construction Holding Group Company. GT Winners is now the major shareholder
of the Group with 74.98% stake versus 8.5% originally.

 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 


